
Z A P I S N I K 

sa 44.  sjednice Općinskog vijeća Općine Čeminac održane dana 09. travnja 2021. godine sa 

početkom u 16,00 sati u Društvenom centru Općine Čeminac u Čemincu, Hrvatskih branitelja 

4. 

 

Nazočni vijećnici : Mario Kralj, Zdenko Jumić,  Zdenko Kucelj,  Martina Đurkin,  
                               Ilija Domazet, Anita Cvitkušić, Jozo Grizelj, Boško Maravić,  

                               Ivan Žulj, Ivica Martinić,  Matko Perković i Ivan Rešetar. 

   

Nije nazočan vijećnik: Tomislav Furdi i Darko Novak 

 

    Ostali nazočni:  Dr. Zlatko Pinjuh, spec. hitne medicine – općinski načelnik 

    Anuša Rešetar - zamjenica općinskog načelnika,  

              Ljiljana Bajčinovci – zapisničar  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Općine Čeminac predlaže slijedeći 

 

 

D N E V N I    R E D  

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 43. sjednice Općinskog vijeća Općine Čeminac,  

2. Odluka o sufinanciranju nabave električnih crkvenih orgulja, 

3. Odluka o plaćanju naknade troškova prijevoza treneru škole nogometa 

4. Slobodna riječ. 

 

Drugih prijedloga nema. 

Predsjednik Općinskog vijeća Općine Čeminac daje na glasovanje predloženi Dnevni red, 

nakon glasovanja konstatira da je Dnevni reda usvojen sa 8 glasova 'za', 2 glasa protiv, te 2 

suzdržana  glasa. 

 

 

AD.1. Usvajanje Zapisnika sa 43. sjednice Općinskog vijeća Općine Čeminac 

 

Predsjednik  Općinskog vijeća poziva nazočne vijećnike da daju eventualne primjedbe ili 

dopune na Zapisnik sa 43.  sjednice Općinskog vijeća. Prijedlog Zapisnika dostavljen je 

vijećnicima uz poziv za 44. sjednicu Općinskog vijeća. 

Vijećnik Matko Perković – po ovom Zapisniku ispada da nismo ništa raspravljali, da je bilo 

rasprave, niti tko je raspravljao. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje Zapisnika, te konstatira da je Zapisnik sa 43. sjednice 

Općinskog vijeća usvojen većinom sa 8 glasova 'za',  te 4 glasa protiv. 

 

 

AD.2. Odluka o sufinanciranju nabave električnih crkvenih orgulja 

 

Prijedlog Odluke o  sufinanciranju nabave električnih crkvenih orgulja  dostavljen je 

vijećnicima uz poziv za 44. sjednicu Općinskog vijeća. 

Vijećnik Matko Perković – koliko je to novaca, u kojem iznosu sufinanciranje. 

Načelnik – odgovara, od 5.000,00 do 27.000,00 kn, sufinanciranje u cijelom iznosu po 

ponudi. 



Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na glasovanje, te nakon glasovanja 

konstatira da Općinsko vijeće Općine Čeminac većinom sa 11 glasova 'za', te 1 suzdržanim 

glasom, donosi 

 
ODLUKU  

o sufinanciranju nabave električnih crkvenih orgulja  

 

I. 
Općinsko vijeće Općine Čeminac donosi Odluku o sufinanciranju nabave električnih crkvenih orgulja 

za filijalnu crkvu u Kozarcu.  Navedeno će se sufinancirati putem ponude koju je RTK Župni ured  

presvetog srca Isusa  Čeminac u obvezi dostaviti.   

II. 

Navedeno financiranje financirati će se iz proračuna Općine Čeminac.  

 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana donošenja. 

 

KLASA:402-10/21-01/0002 
URBROJ:2100/05-02-21-2 

 

 

AD.3. Odluka o plaćanju naknade troškova prijevoza treneru škole nogometa 
 

Prijedlog Odluke o plaćanju naknade troškova prijevoza treneru škole nogometa 

dostavljen je vijećnicima uz poziv za 44. sjednicu Općinskog vijeća. 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali: 

Vijećnik  Ivan Rešetar – da li je shodno da dođe ovakva odluka za trenera na vijeće? 

Matko Perković – o kojem je treneru riječ?  

Načelnik- jedan od trenera,  

Općinsko vijeće Općine Čeminac većinom sa 8 glasova 'za', te 4 suzdržana glasa, donosi 

 

 
ODLUKU  

o plaćanju naknade troškova prijevoza treneru škole nogometa 

 

I. 

Općinsko vijeće Općine Čeminac donosi Odluku o plaćanju naknade troškova prijevoza trenera škole 
nogometa. 

II. 

Navedeno financiranje financirati će se iz proračuna Općine Čeminac iz sredstava namijenjena za 

sport i rekreaciju 
 

III. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana donošenja. 
 

KLASA:402-08/20-01/0005 

URBROJ:2100/05-03-21-2 

 

 

AD.4. Slobodna riječ 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda a vezano za donošenje Odluke o plaćanju naknade troškova 

prijevoza treneru škole nogometa sudjelovali su Ivan Rešetar, Ivan Žulj i općinski načelnik: 

Ivan Rešetar – donosimo odluke bez da znamo cifru, donosimo bjanko odluke. 



Ivan Žulj – korektno bi bilo u iznosu mjesečne autobusne karte. 

Načelnik – kako će trener doći na trening u Grabovac kad nema odgovarajućih linija u vrijeme 

održavanja treninga. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zaključuje sjednicu u 16,10. sati. 
 
KLASA:021-05/21-01/0005 

URBROJ:2100/05-03-21-2 

 
 

Zapisničar        Predsjednik Općinskog vijeća 

Ljiljana Bajčinovci        Mario Kralj  

 
 


